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Geacht college,

Door de coronacrisis hebben meerdere (sport)verenigingen gedurende langere tijd geen 
gebruik kunnen maken van de (sport)accommodaties.
Heeft dit geleid tot vermindering of kwijtschelding van huurkosten voor betreffende de 
(sport)verenigingen?
Zijn er (sport)verenigingen die hierom hebben gevraagd? 
Is de wethouder bekend met de regeling Tegemoetkoming Verhuurders 
Sportaccommodaties Covid-19  van het Ministerie van Volksgezondheid van Sport ?
Kan de gemeente Cranendonck hiervan gebruik maken en zal dit ook gebeuren?

  Namens CDA Cranendonck
  Hans Teklenburg


